

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

**Copyright © United Nations 1998
All rights reserved
Manufactured in the United States of America**

**Copyright © Nations Unies 1998
Tous droits réservés
Imprimé aux Etats-Unis d'Amérique**



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1649

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies

New York, 1998

*Treaties and international agreements
registered or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 1649

1991

I. Nos. 28345-28370
II. No. 1060

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 26 August 1991 to 19 September 1991*

	<i>Page</i>
No. 28345. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Czech and Slovak Federal Republic:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the abolition of visas. Prague, 18 September 1990.....	3
No. 28346. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Hungary:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the abolition of visas. Budapest, 18 September 1990.....	13
No. 28347. United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland and Jordan:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning the United Kingdom/Jordan debt rescheduling Agreement 1990 (with annexes). Amman, 16 September and 14 October 1990.....	23
No. 28348. Netherlands, Belgium, Canada, Italy and Union of Soviet Socialist Republics:	
Agreement on the resolution of practical problems with respect to deep seabed mining areas (with annexes). Signed at New York on 14 August 1987.....	47
No. 28349. Netherlands and United States of America:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the Agreement of 14 August 1987 on the resolution of practical problems with respect to deep seabed mining areas. The Hague, 14 August 1987.....	117

***Traités et accords internationaux
enregistrés ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 1649

1991

I. N^{os} 28345-28370
II. N^o 1060

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 26 août 1991 au 19 septembre 1991*

	<i>Pages</i>
N^o 28345. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et République fédérale tchèque et slovaque :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la suppression des visas. Prague, 18 septembre 1990	3
N^o 28346. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Hongrie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à la suppression des visas. Budapest, 18 septembre 1990	13
N^o 28347. Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord et Jordanie :	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'Accord de 1990 entre le Royaume-Uni et la Jordanie concernant l'échelonnement du remboursement des dettes (avec annexes). Amman, 16 septembre et 14 octobre 1990	23
N^o 28348. Pays-Bas, Belgique, Canada, Italie, et Union des Républiques socialistes soviétiques :	
Accord sur la résolution de problèmes pratiques concernant les sites miniers des grands fonds marins (avec annexes). Signé à New York le 14 août 1987	47
N^o 28349. Pays-Bas et Etats-Unis d'Amérique :	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'Accord du 14 août 1987 sur la résolution de problèmes pratiques concernant les sites miniers des grands fonds marins. La Haye, 14 août 1987	117